
Czytając tę Ewangelię postaw się na miejscu Tomasza. 
  
Gdzie ty jesteś Tomaszu, skoro uczniowie zamknęli drzwi z obawy przed Żydami? Twoja 

nieobecność sprawiła, że nie spotkałeś zmartwychwstałego Pana i nie uwierzyłeś w 

zapewnienia innych uczniów, że Go widzieli. 
Ale po 8 dniach od zmartwychwstania, czyli dziś, Jezus przychodzi ponownie i mówi do 

ciebie (Tomasza): „Podnieś tutaj swój palec i zobacz moje ręce. Podnieś rękę i włóż w mój 

bok, i nie bądź niedowiarkiem, lecz wierzącym”. Wtedy uwierzyłeś, a Jezus rzekł tobie: 

„Uwierzyłeś dlatego, że Mnie ujrzałeś? Błogosławieni, którzy nie widzieli, a uwierzyli”. 
  
Ilu takich Tomaszów jest wśród nas? 
Może ty jesteś takim Tomaszem – niedowiarkiem? I dopóki nie „włożysz palców w bok 

Jezusa”, nie uwierzysz? 
Przecież na każdej Mszy Świętej dochodzi do cudu – chleb zamienia się w Ciało, a wino w 

Krew. Sam Bóg przychodzi! Jest pośród nas! 
A aniołowie? Anioł Stróż każdego człowieka jest przy nim obecny. 
Może więc ci się wydaje, że idziesz na zwykłą Mszę, ale tak naprawdę tam się dzieją 

niesamowite rzeczy. 
Zobacz, co się dzieje na każdej Mszy Świętej: 
https://www.facebook.com/JezusKrolemJest/videos/609122997434336 
  
 

https://www.facebook.com/JezusKrolemJest/videos/609122997434336

